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wijkwethouder.	
	
Locatie	:	De	Rijver	
	
1.	Opening	20.00	Hr.	
	
De	voorzitter,	Harry	Mock	opent	de	vergadering	en	heet	welkom	Gerben	Struik,	wijkwethouder	
Muiderberg,	Lysette	Lubbers,	ambtenaar	Wijk-	en	Kerngericht	werken	gemeente	Gooise	Meren	en	
drie	van	de	vier	raadsleden	woonachtig	in	Muiderberg,	Eric-Pieter	Vlaanderen,	Nico	Kooij	en	Charles	
Wiss	die	wat	later	kwam.	
	
De	voorzitter	stelt	vast	dat	de	aankondiging	voor	de	vergadering	conform	de	statuten	tijdig	aan	de	
leden	kenbaar	gemaakt	is	via	email,	per	post,	de	website	www.dorpsraadmuiderberg.nl	en	via	de	
Facebook	groep	‘Dorpsraad	Muiderberg’.	
	
Voorzitter	memoreert	dat	dit	een	bijzonder	moment	is,	want	het	is	de	eerste	echte	Algemene	Leden	
Vergadering	van	de	Vereniging	Dorpsraad	Muiderberg	en	bovendien	met	een	verheugende	opkomst.	
De	voorzitter	leidt	de	vergadering	in	aan	de	hand	van	plaatjes	en	introduceert	de	agenda.		
	



	
	

Angela	Nagel	meldt	dat	aangezien	de	statuten	niet	door	de	notaris	gepasseerd	zijn	en	er	geen	
huishoudelijk	reglement	is	vastgesteld	door	de	ledenvergadering,	er	geen	bestuursverkiezingen	
plaats	kunnen	vinden.	
De	voorzitter	legt	uit	dat	de	notaris	zaken	aan	de	statuten	wil	toevoegen	die	de	twee	juristen	die	
betrokken	zijn	geweest	bij	het	opstellen	door	de	Dorpsraad	in	oprichting,	niet	als	wenselijk	gezien	
werden.	Hierover	is	nog	overleg	met	de	notaris.	Op	het	punt	over	het	huishoudelijk	reglement	en	
hoe	de	bestuursverkiezingen	aangepakt	worden	komen	we	terug	bij	het	agendapunt	‘de	
bestuursverkiezing’.	

	
Harry	Mock	schetst	de	geschiedenis	van	de	totstandkoming	van	de	Dorpsraad	en	het	convenant	met	
de	toenmalige	gemeente	Muiden.	Het	doel	waar	het	om	draait	is	dat	Muiderberg	een	‘schone’,	‘hele’	
en	‘veilige’,	leefomgeving	heeft	waar	de	Dorpsraad	de	Gemeente	gevraagd	en	ongevraagd	over	kan	
adviseren.	
De	Dorpsraad	gaat	samen	met	de	gemeente	werken	aan	een	nog	mooier	Muiderberg.	Het	op	10	
december	gekozen	bestuur	is	begonnen	met	de	organisatie	van	de	Dorpsraad.	Dat	betekende	onder	
andere	het	vinden	van	bestuurskandidaten,	opzetten	van	de	communicatie	met	de	inwoners	en	
Gooise	Meren,	waarvoor	de	website	www.dorpsraadmuiderberg.nl	gemaakt	is	(Amanda	en	Danny	
Timmer	hebben	dit	gedaan	zonder	kosten	hiervoor	te	rekenen.	De	aanwezigen	applaudisseren	
hiervoor,	een	groep	op	Facebook	is	opgezet,	de	huis	aan	huis	flyer	is	gemaakt	en	verspreid	(Jolanda	
Verschuren,	de	ontwerpster	heeft	dit	gedaan	zonder	kosten	in	rekening	te	brengen.	De	aanwezigen	
applaudisseren	hiervoor.	Celeste	Duyts	heeft	de	voorbereiding	hiervoor	gedaan.	Verder	is	er	aan	de	
reglementen	gewerkt,	een	meldingen	overzicht	dat	op	de	website	staat,	de	Dorpsschouw	is	
voorbereid	en	uitgevoerd	(verslag	staat	op	de	website)	en	er	zijn	heel	veel	contacten	gelegd	met	
mensen	en	organisaties	die	voor	Muiderberg	van	belang	zijn	zoals	wethouders,	de	wijkagent	Efred	
Kool,	wijkcoaches,	een	vertegenwoordiger	van	de	woningbouwvereniging	Ymere	en	andere	
buurtplatforms	in	Naarden.	
Het	nieuwe	bestuur	dat	vanavond	gekozen	zal	worden	gaat	onder	andere	oppakken;	een	
vrijwilligersprijs	voor	Muiderberg,	terugplaatsing	informatieborden	bij	de	ingangen	van	het	dorp,	een	
dorpsvisie	maken	die	breed	gedeeld	wordt	in	het	dorp,	alles	wat	gesignaleerd	is	bij	de	dorpsschouw	
opvolgen,	diverse	vormen	van	communicatie	met	inwoners	aanpakken	zodat	inwoners	meer	
betrokken	worden	en	ten	slotte	een	uitbreiding	van	het	bestuur	en	de	reglementen	afmaken.	
Harry	Mock	toont	een	voorstel	het	informatiebord.		Hij	roept	iedereen	op	om	op	de	braderie	naar	de	
stand	van	de	Dorpsraad	te	komen	met	voorstellen,	inbreng	over	de	Dorpsvisie	en	te	melden	dat	men	
een	vrijwillige	bijdrage	wil	leveren	aan	een	beter	dorp.	

	
		
2.	Vaststelling	notulen	laatste	ALV	d.d.	10-12-2015	
Notulen	worden	behandeld,	Veronique	van	der	Linden	signaleert	dat	zij	niet	vermeld	staat	in	de	
notulen.	Verder	stelt	zij	vast	dat	de	formulering	op	pagina	2	niet	correct	is:	het	woord	bestuursleden	
moet	daar	niet	staan	in	relatie	tot	Vera	Reijnders	en	Celeste	Duyts,	want	die	waren	geen	
bestuursleden.		Op	pagina	4	onder	21.30	uur	moet	‘Gemeente	Muiden’	zijn,	op	pagina	3	alinea	2	
staat	mondelijk	dat	moet	mondeling	zijn.	Theo	Hensbergen	signaleert	dat	de	formulering	over	de	
IJsselmeerweg	niet	helemaal	correct	is,	die	weg	was	er	al.	Daarnaast	vindt	hij	dat	de	fietsers	en	



wandelaars	vergeten	zijn.	Doordat	er	alleen	gekeken	is	naar	de	belangen	voor	automobilisten	en	
moeten	fietsers	en	wandelaars	nu	twee	gevaarlijke	oversteken	maken.	John	Haug	reageert	dat	er	op	
twee	manieren	naar	Naarden	gefietst	kan	worden,	langs	het	water/de	witte	flats	zonder	oversteken	
te	hoeven	maken	en	via	het	fietspad	dat	leidt	door	het	terrein	van	de	golfbaan.	John	Haug	vult	verder	
aan	dat	bij	de	oversteekplaatsen	voor	fietsers	wel	snelheidremmende	voorzieningen	zijn	gemaakt.	
Geen	vragen	of	opmerkingen	meer	over	de	notulen	worden	deze	met	genoemde	correcties	
vastgesteld.	
	
3.	Jaarverslag	BVMM/VDM	over	2015	
Henk	van	Amerongen	stelt	de	vraag	of	‘de	meldingen’	op	de	website	gescreend	worden.	Dat	wordt	
bevestigd	door	Harry	Mock,	meldingen	gaan	pas	nadat	deze	zijn	gezien	door	het	bestuur	naar	de	
webmaster	die	deze	berichten	dan	verder	op	de	website	plaatst.	Hij	vindt	het	fijn	om	te	weten	dat	de	
meldingen	die	er	opkomen	zinvolle	inhoud	hebben.	Celeste	Duyts	vult	aan	dat	er	op	de	website	en	
Facebook	pagina	(middels	een	vastgezet	bericht)	richtlijnen	aangegeven	zijn	hoe	we	met	elkaar	
omgaan	en	communiceren	in	het	dorp.	
Het	Jaarverslag	2015	wordt	vastgesteld,	met	dank	aan	de	secretaris	John	Haug.	
	
4.	Vaststelling	jaarcijfers	2015,	benoeming	kascommissie	
Angela	Nagel	signaleert	dat	er	ten	onrechte	decharge	staat	en	dat	de	juiste	term	benoeming	moet	
zijn.	
De	jaarstukken	worden	goedgekeurd.	De	kascommissie	keurt	goed	en	verleent	decharge.	Eric	Pieter	
Vlaanderen	adviseert	het	bestuur	de	samenstelling	van	de	kascommissie	op	te	nemen	in	het	
huishoudelijk	reglement	en	daarbij	vast	te	leggen	dat	de	commissie	uit	3	leden	bestaat	met	3	
reserves.	Ook	moet	dan	een	roulatiesysteem	voor	de	leden	van	de	kascommissie	vastgelegd.	
Voorzitter	dankt	voor	die	suggestie,	het	bestuur	neemt	dit	mee.	
Benoeming	kascommissie:	Angela	Nagel	is	akkoord	lid	van	de	kascommissie	te	blijven	en	zij	heeft	
een	mandaat	van	Leo	Dooper,	die	ook	nog	wel	een	jaar	in	functie	wil	blijven.	Nel	de	Wit	wordt	nieuw	
aan	de	commissie	toegevoegd.	
		
5.	Begroting	2016	
Nel	de	Wit	vraagt	hoe	zeker	het	is	dat	de	verstrekte	subsidie	voor	2016	behouden	blijft.	Voorzitter	en	
penningmeester	geven	aan	dat	dit	zeker	is	helemaal	nu	de	begroting	is	vastgesteld.	Ook	is	de	
gemeente	Gooise	Meren	gehouden	aan	financiële	ondersteuning	van	de	Dorpsraad	via	de	wet		
Burgerparticipatie	die	burgerinitiatieven	zoals	dorpsraden	en	buurtplatforms	ondersteunt.	
Voorgesteld	wordt	om	het	subtotaal	over	de	uitgaven	opnemen.	Barbara	Mounier	doet	de	suggestie	
om	het	bestuur	niet	allemaal	tegelijk	aan-	en	af-	te	laten	treden.	Dit	wordt	al	geregeld	in	de	statuten.	
Renée	van	Wagensveld	vraagt	wat	bestuurskosten	zijn.	De	voorzitter	antwoordt	dat	dit	de	
vergaderkosten	zijn	voor	zaalhuur	en	koffie	(12	bestuursvergaderingen	à	x	€	60,-		en	een	algemene	
ledenvergadering)	
De	komende	bestuursvergaderingen	zullen	openbaar	zijn	en	de	leden	van	de	vereniging	en	eventuele	
gasten	mag	toch	minimaal	wel	een	kopje	koffie/thee	worden	aangeboden.	
De	begroting	wordt	goedgekeurd.	
	
	
	



6.	Voordracht	en	bestuursverkiezing	
In	de	statuten	staat	dat	de	voordracht	voor	bestuursleden	door	het	bestuur	gedaan	wordt.	Het	
bestuur	heeft	daarvoor	een	voordrachtcommissie	benoemd	die	hierover	advies	uitbracht.	Rob	van	
Dijk,	Vera	Reijnders	en	Veronique	van	der	Linden,	die	zelf	geen	kandidaat	waren,	hebben	die	taak	
opgepakt.	
	
Nico	Kooij	reageert	op	het	punt	van	Angela	Nagel	en	meldt	dat	het	verenigingsrecht	erin	voorziet	dat	
wanneer	in	een	ledenvergadering	op	foutieve	gronden	besluiten	genomen	zijn,	hiervoor	in	een	
volgende	vergadering	de	mogelijkheid	voor	correctie	bestaat.	
Eric-Pieter	Vlaanderen	raadt	aan	om	in	een	volgende	ledenvergadering	te	repareren	van	statuten	en	
reglementen,	op	te	nemen.	Ook	stelt	Eric-Pieter	Vlaanderen	voor	dat	er	de	volgende	ALV	
tegenkandidaten	kunnen	worden	gesteld.	
Rob	van	Dijk	beschrijft	de	werkwijze	van	de	voordrachtcommissie	waarna	de	bestuurskandidaten	
zich	één	voor	één	aan	de	aanwezige	leden	voorstellen.	
	
Harry	Mock:	wordt	in	functie	van	voorzitter	gekozen,	conform	de	statuten.	Harry	licht	toe	wat	zijn	
beweegredenen	zijn.	Hij	vindt	vooral	dat	de	klus	om	de	Dorpsraad	goed	te	organiseren	nog	niet	af	is.	
Daarbij	gaat	het	om	de	communicatie,	de	reglementen	en	uitbreiding	van	het	bestuur.	Hij	wil	zich	
daar	nog	een	half	jaar	voor	inzetten.	Daarom	is	nu	al	de	extra	buitengewone	ledenvergadering	op	8	
december	aangekondigd.	Daar	zal	Harry	aftreden	en	een	nieuwe	voorzitter	gekozen	worden.	
	
John	Haug:	“Mijn	secretariaatswerk	stamt	al	uit	de	tijd	van	de	BVMM.	Ik	heb	dat	toen	op	verzoek	
opgepakt	om	de	vereniging	‘in	leven	te	houden’”.	Hij	vindt	dat	in	het	bestuur	ook	praktische	
uitvoerders	moeten	zitten	en	wil	zelf	graag	die	rol	vervullen.	John	bedoelt	dat	ook	heel	praktisch	
zoals	het	op	de	fiets	rondbrengen	van	stukken	naar	leden	die	geen	internet	hebben.	John	vat	zijn	rol	
als	secretaris	samen:	“Ik	wil	het	bestuur	zoveel	mogelijk	kunnen	ontlasten	zodat	ze	zo	goed	mogelijk	
bezig	kunnen	zijn	met	waar	de	Dorpsraad	voor	bedoeld	is:	opkomen	voor	de	inwoners	en	het	dorp.	
	
Jur	Jonges:	“Niet	iedereen	zal	mij	kennen,	misschien	van	het	toneel	in	Any	Dale”,	zo	begint	Jur	zijn	
voorstelling.	Hij	woont	37	jaar	in	Muiderberg	en	heeft	veel	vrijwilligerswerk	buiten	het	dorp	gedaan.	
Hij	vindt	het	tijd	om	zich	nu	met	het	wel	en	wee	van	het	dorp	bezig	te	gaan	houden.	Jur	gaat	zich	
bezig	houden	met	de	omgeving	en	bebouwing	van	het	dorp.	
	
Sandra	Deuling:	Sandra	was	jaren	actief	als	bestuurslid	Oranje	Nassauschool	en	heeft	zich	veel	jaren	
ingezet	in	de	lokale	politiek.	Die	kennis	en	ervaring	wil	zij	inzetten	om	samen	voor	de	inwoners	van	
Muiderberg	het	dorp	nog	mooier	te	maken.	
	
Ab	Heij:	Ab	heeft	38	jaar	bij	de	verkeerspolitie,	regionaal	en	provinciaal	gewerkt.	Hij	wil	die	kennis	
inzetten	in	de	Dorpsraad.	Daarnaast	kan	hij	bogen	op	veel	ervaring	met	vrijwilligerswerk	binnen	en	
buiten	het	dorp.	Hij	is	ook	actief	als	koster	van	de	Kerk	aan	Zee.	Hij	wil	samen	met	de	gemeente	
oplossingen	vinden	om	de	verkeersveiligheid	in	het	dorp	te	vergroten	en	de	drempels	aan	te	pakken.	
“Maar	dat	wordt	misschien	een	hobbel”	(applaus).		
	
	



Harry	Mock	vult	aan	dat	de	gemeente	Gooise	Meren	heeft	gemeld	dat	de	Tesselschadelaan	in	de	
week	van	16	juni	aangepakt	wordt	(applaus).	
	
Er	wordt	een	telcommissie	benoemd:	Renée	van	Wagensveld,	Jan	Stroband,	Veronique	van	der	
Linden.	Tijdens	een	korte	pauze	vullen	de	kiesgerechtigden	het	uitgereikte	stembiljet	in.	
Angela	Nagel	had	een	tweetal	schriftelijke	volmachten	(namens	Vera	van	Etten	en	Leo	Dooper,		in	
bezit	van	de	secretaris)	meegebracht	en	werd	in	de	gelegenheid	gesteld	3	stembiljetten	in	te	leveren.	
Jan	Stroband	als	voorzitter	van	de	telcommissie	meldt	het	resultaat.	Er	zijn	38	stemmen	waarvan	één	
ongeldig,	dus	er	zijn	37	stemmen.	
Harry	Mock	(voorzitter),		 28	ja,	9	nee		
John	Haug,		 	 	 31	ja,	6	nee	
Sandra	Deuling		 	 36	ja,	1	nee		
Ab	Heij		 	 	 37	ja	
Jur	Jonges		 	 	 36	ja,	1	nee	
Hiermee	zijn	alle	voorgedragen	kandidaten	gekozen	met	meerderheid	van	stemmen.	De	aanwezigen	
applaudisseren.	
Harry	Mock	leest	nog	een	tekst	voor.		
Eric	Mackay,	is	bereid	tot	het	bestuur	toe	te	treden.	Eric	is	van	beroep	landschapsarchitect	en	heeft	
veel	kennis	en	belangstelling	voor	flora	in	de	woonomgeving.	Hij	kan	dan	samenwerken	met	Thijn	
Westermann	van	Groen	Muiderberg	en	Jur	Jonges	die	binnen	het	bestuur	het	aandachtsgebied	
‘omgeving	en	gebouwen’	heeft.	Eric	Mackay	gaat	als	kandidaat-bestuurslid	meedraaien	en	kan	8	
december	tijdens	de	buitengewone	algemene	ledenvergadering	voorgedragen	worden.	Het	streven	
is	om	dan	naar	een	bestuur	van	7	tot	9	leden	te	gaan.	Er	lopen	gesprekken	met	nog	enkele	
kandidaten.	De	‘vacatures’	in	het	bestuur	zijn	onder	andere	voor	de	aandachtsgebieden:	
Penningmeester,	Ondernemers,	Recreatie	en	Toerisme,	Sociaal	Domein.	Met	kandidaten	vinden	
gesprekken	plaats	op	basis	van	hun	cv.	Wanneer	er	voldoende	overeenstemming	is	worden	ze	
uitgenodigd	bestuursvergaderingen	bij	te	wonen.		
	
Naast	versterking	van	het	bestuur	zijn	ook	vrijwilligers	nodig	voor	de	notulen,	het	beheer	van	de	
informatieborden,	de	organisatie	van	een	dorpsforum,	het	jureren	van	de	vrijwilligersprijs,	het	
herintroduceren	van	de	Nieuwjaarsduik,	een	maandelijkse	rommelmarkt	in	de	Rijver.	In	de	
vergaderzaal	lag	een	formulier	waarop	mensen	zich	kunnen	melden	en	een	voorkeursfunctie.	
	
De	voordrachtcommissie,	bestaande	uit	Veronique	van	der	Linden,	Vera	Reijnders,	Rob	van	Dijk	
wordt	bedankt.	
De	nieuwe	bestuursleden	schuiven	aan	en	Veronique	van	der	Linden	maakte	plaats.	Het	nieuwe	
bestuur	was	benoemd,	applaus.	
	
Pauze	
	
7.	Bespreking	Dorpsvisie	incl.	actieagenda	
	
Inleiding	door	Rob	van	Dijk.	
	

	



	
Allereerst	vertelt	Rob	waarom	hij	zo	graag	meewerkte	aan	het	maken	van	de	dorpsvisie.	Zijn	
kinderen	hebben	een	fantastische	jeugd	in	Muiderberg	gehad	en	zijn	vrouw	en	hij	zijn	er	20	jaar	
langer	blijven	wonen	dan	gepland.	Dat	komt	omdat	het	dorp	fantastisch	is.	Maar	de	omgeving	
verandert	sterk	en	daarom	moet	er	een	Dorpsraad	zijn	die	voor	de	belangen	opkomt,	zeker	in	zo’n	
grote	gemeente	als	Gooise	Meren.	
Het	belang	van	de	dorpsvisie	is	dat	wij	als	bewoners	op	één	lijn	zitten	over	wat	er	moet	gebeuren.	
Dat	helpt	ons	en	dat	helpt	Gooise	Meren.	De	dorpsvisie	is	een	dynamisch	document	en	zal	
waarschijnlijk	nooit	afkomen.	Het	is	een	verhaal	dat	steeds	aangepast	wordt,	maar	ons	vooral	moet	
inspireren	om	actief	met	het	dorp	bezig	te	blijven.	
Er	staat	heel	veel	in	de	dorpvisie	en	dat	kunnen	we	nooit	allemaal	aanpakken.	Daarom	moeten	er	
keuzes	gemaakt	worden.	Dat	doen	we	samen.	Als	er	dingen	niet	in	de	dorpsvisie	staan	wil	dat	niet	
zeggen	dat	we	ze	onbelangrijk	vinden	of	ertegen	zijn.		
De	dorpsvisie	zal	in	de	toekomst	een	belangrijke	rol	spelen	wanneer	de	omgevingswet	van	kracht	
wordt.	Dan	wordt	er	formeel	ook	gevraagd	om	de	visie	van	inwoners	op	de	toekomst	van	hun	
woonomgeving.	Er	wordt	steeds	meer	van	de	burger	gevraagd	en	je	moet	dat	allemaal	maar	kunnen	
en	willen.	Dat	is	ook	het	toekomstige	belang	van	de	Dorpsraad.	Voor	de	inwoners	die	rol	vervullen	
die	de	overheid	steeds	meer	van	de	burger	vraagt.	
	
De	dorpsvisie	bestaat	uit	twee	stukken:	de	visie	met	inleiding	en	een	bijlage	met	heel	veel	acties	
waar	je	aan	kan	denken	om	het	dorp	en	de	omgeving	te	verbeteren.	
	
De	zin	waar	geprobeerd	wordt	alles	samen	te	vatten	is:	‘Muiderberg,	een	prachtige	plek	om	te	
wonen	en	kinderen	op	te	laten	groeien.’	
Het	deel	dat	zich	het	beste	leent	om	met	elkaar	van	gedachten	te	wisselen	is	de	aanpak	waar	in	kaart	
gebracht	wordt	wat	de	sterke	en	zwakke	punten	van	het	dorp	zijn	en	waar	de	kansen	en	
bedreigingen	voor	het	dorp	zitten.		
	
Reacties	op	Dorpsvisie	tevens	rondvraag:	
Eric-Pieter	Vlaanderen:	mist	het	thema	parkeren.	Charles	Wiss	reageert	dat	er	een	voornemen	is	om	
te	komen	tot	een	harmonisering	van	het	parkeerbeleid	binnen	de	gemeente	Gooise	Meren.	In	het	
najaar	komt	dit	onderwerp	in	de	raad	aan	de	orde.	Er	wordt	in	de	zaal	wel	meteen	duidelijk	gemaakt	
dat	hier	veel	weerstand	tegen	bestaat.	
Jan	Stroband	laat	weten	de	dorpsvisie	een	geweldig	stuk	te	vinden.	Hij	geeft	een	compliment	dat	dit	
zo	op	papier	staat.	Hij	vraagt	aandacht	voor	de	prioriteiten	en	vindt	dat	in	het	stuk	misschien	te	veel	
aandacht	geeft	aan	het	jongere	deel	van	de	inwoners	en	wil	benadrukken	dat	het	dorp	vooral	voor	
ouderen	ook	een	heel	fijne	plaats	moet	zijn	en	blijven.		
Carla	de	la	Rive	Box	is	speciaal	gekomen	voor	het	punt:	‘geen	parkeermeters	in	Muiderberg’	en	is	blij	
dat	dit	punt	hier	aan	de	orde	was	en	op	de	agenda	van	de	Dorpsraad	komt.	
Henk	van	Amerongen	wijst	er	op	de	keuzes	kunnen	maken	voor	prioriteiten	één	punt	is,	maar	dat	de	
Dorpsraad	ook	goed	stil	moet	staan	bij	de	tactiek	hoe	dat	naar	Gooise	Meren	te	brengen.		
Henk	Glotzbach	ziet	in	het	stuk	wel	aandacht	voor	de	hockey,	maar	vraag	ook	aandacht	voor	andere	
sporten	en	met	name	de	voetbal.	



Eric	Mackay,	keuzes	maken	daar	draait	het	om.	Hij	is	blij	met	de	keuze	om	te	pogen	in	één	zin	te	
verwoorden	waar	het	om	draait.	Dat	is	de	juiste	aanpak	om	prioriteiten	te	stellen.	Complimenten	
voor	het	stuk	en	hoe	je	het	precies	formuleert	moeten	we	naar	kijken.		
	
Er	wordt	een	vraag	gesteld	wie	er	lid	is	van	het	burgerpanel	van	Gooise	Meren	(bekend	als	Gooise	
Meren	spreekt).	Afgesproken	wordt	dat	minimaal	één	bestuurslid	daar	lid	van	moet	zijn.	John	Haug	
geeft	aan	zich	te	hebben	ingeschreven	voor	dit	vragenpanel	van	de	gemeente	dat	regelmatig	de	
mening	van	burgers	via	internet	peilt.		
Theo	Hensbergen,	is	88	jaar	geleden	in	Muiderberg	geboren.	Hij	vindt	dat	er	goede	aandacht	aan	de	
natuur	gegeven	wordt	in	het	stuk,	maar	vindt	dat	de	Dobbertjeskom	ongemoeid	moet	blijven.	De	
voorzitter	laat	de	aanwezigen	een	kaart	(groen=voor	en	rood=tegen)	opsteken.		De	secretaris	heeft	
deze	kaarten	aan	alle	leden	overhandigd	en	daarbij	uitgelegd	waar	de	kleuren	voor	staan.	Een	
volgend	keer	is	het	echter	raadzaam	om	op	de	verschillende	kaarten	nog	een	duidelijke	tekst	“voor”	
en	“tegen”		op	de	kaarten	te	plaatsen.	De	notulist,	Rob	van	Dijk	heeft	dan	ook	niet	gezien	welke	
kleuren	in	welke	hoeveelheden	omhoog	gestoken	zijn.	De	voorzitter	echter		signaleerde	in	zeer	grote	
meerderheid	de	groene	kaarten	en	concludeerde	‘handen	af	van	de	Dobbertjeskom’.	
	
Eric	Pieter	Vlaanderen:	het	dorp	moet	voor	jong	en	oud	zijn,	letterlijk	“Muiderberg,	een	prachtige	
plek	voor	jong	en	oud”	en	die	groepen	kunnen	gelijktijdig	gediend	worden	met	een	IKC	(Integraal	
Kind	Centrum)op	het	terrein	van	de	gemeentewerf.	Bijkomend	voordeel;	de	Rijver	met	zijn	vele	
voorzieningen;	vergaderzaal,	sportzaal,	bibliotheek	etc.	zijn	dan	zeer	dichtbij	gelegen…		Bovenop	het	
kindcentrum	kunnen	dan	huur	appartementen	voor	ouderen	gebouwd	worden.	
	
Theo	Hensbergen	pleit	voor	een	overdekte	fietsenstalling	bij	de	Rijver.	
	
Miep	ter	Beek;	In	de	bibliotheek		is	een	OV	ophaalpunt,	het	zou	zo	fijn	zijn	als	je	daar	een	volledige	
dienstverlening	voor	je	OV	kaart	kan	hebben.	Angela	Nagel	heeft	dit	uitgezocht		en	het	is	lastig	voor	
elkaar	te	krijgen.	Sandra	Deuling	stelt	voor	dit	onderwerp	op	te	pakken	wanneer	opnieuw	over	de	
concessie	voor	het	openbaar	vervoer	gesproken	wordt.	Dit	geschiedt	op	provinciaal	niveau.	
	
Nel	de	Wit;	vindt	dat	er	te	weinig	politie	in	het	dorp	is.	Waarom	is	dat	niet	meegenomen?		Ab	Heij:	
Het	is	landelijk	beleid	dat	op	zoveel	inwoners	er	zoveel	agenten	zijn.	Daar	kan	de	Dorpsraad	niets	aan	
doen.	Sandra	Deuling	vraagt	nader	aan	te	geven	op	welke	momenten	de	politie	gemist	wordt.	Zij	
stelt	voor	daar	nog	even	rustig	over	na	te	denken	en	er	met	het	bestuur	van	de	Dorpsraad	verder	
over	te	praten	bij	de	stand	op	de	braderie.	
	
Harry	Mock	vraag	nog	even	een	reactie	van	de	zaal	middels	opsteken	van	voornoemde	kaarten:	
Plan/vormgeving	voor	2	informatieborden:	vele	groene	kaarten	worden	opgestoken	waaruit	afgeleid	
wordt	dat	de	meerderheid	instemt.	
Muiderbergse	vrijwilligersprijs:	vele	groene	opgestoken	kaarten	waaruit	afgeleid	wordt	dat	de	
meerderheid	instemt.	Deze	wens	kan	op	2	manieren	worden	ingevuld;	onder	auspiciën	van	
gemeente	Gooise	Meren	(daarvoor	is	een	raadsbesluit	nodig)	of	volledig	onafhankelijk	door	een	
onafhankelijke	muiderbergse	jury	die	een	jaarlijkse	keuze	maakt	uit	kandidaten	en/of	organisaties.	
	
	



Communicatie:		
	
Genoeglijke	bijeenkomst	met	goede	opkomst	en	inbreng.		
Dorpsinloop:	ook	raadsleden.	
Dorpskoffie:	(water	uit	de	pomp),	mensen	die	naar	de	Spar	gaan	zien	Dorpsraadleden	en	kunnen	
even	van	gedachten	wisselen.	
	
9.	Sluiting	22.30	Hr.	


